國立中興大學執行農業部研究計畫經費流用及變更申請表

National Chung Hsing University Application Form for Reallocation and Modification of Research Project Funds from the Ministry of Agriculture

中華民國103年3月19日第384次擴大行政會議通過

申請次數：______　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　表號：
	計畫編號
Project number
	農業部編號(The number of the Ministry of Agriculture)：

校內編號(The number in school)：


	執行期限

Execution period
	自   年   月   日

至   年   月   日

	計畫名稱

Plan Title
	
	執行單位

Execution unit
	

	原核定補助項目金額
Original Approved Subsidy Amount
	擬申請流用及變更後

項目金額

Proposed Reallocation and Modified Amount for the Project Items
	經費流用情形（經費變更者免填）

	
	
	本次流出數

Outflow number
	本次流入數
Inflow number
	累計流用

	項目

Item
	金額
Amount
	項目

Item
	金額

Amount
	金額

Amount
	比例

ratio
	金額

Amount
	比例

ratio
	金額

Amount
	比例

ratio

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	用途說         

明
	

	計畫主持人簽章

Signature of project leader
	
	申請日期
Application Date
	年  月   日
	聯絡電話

Phone number
	


	本案與計畫執行相關性之認定意見選項：

Options for determining the relevance of this case to project execution:

（1）與計畫執行確實相關，逕送研發處。

Directly relevant to project execution; forward to the Research and Development Office.

（2）是否與計畫執行相關有疑義，退請計畫主持人再說明。（請計畫主持人於上方「用途說明」欄位空白處再行詳細說明並簽章，如篇幅不足，請另紙說明並檢附於後）

Uncertainty regarding relevance to project execution; return to the project leader for further explanation. (Please have the project leader provide additional detailed explanations in the blank space in the "Purpose Description" field above and sign. If more space is needed, please provide the explanation on a separate sheet and attach it.)

（3）仍有疑義，建請一級學院(中心)認定。（限系所單位選填）

Still unclear; recommend that the first-level college (center) make a determination. (For department-level units only)

（4）仍有疑義，建請研發處認定。[限一級學院（中心）單位選填]

Still unclear; recommend that the Research and Development Office make a determination. (For first-level college [center] units only)

（5）與計畫執行無直接相關，逕退計畫主持人。

Not directly related to project execution; return to the project leader.

	系所

Department
	認定意見為上述選項_____

The determination opinions are as per the options listed above.

單位主管簽章(Unit supervisor’s signature)：

	原認定意見為選項（2），經計畫主持人再次說明後為選項_____

Original determination opinion was option (2). After the project leader provided additional explanation, the opinion is now option _____.
單位主管簽章(Unit supervisor’s signature)：


	一級學院（中心）
first-level College (Center)
	認定意見為上述選項_____

The determination opinions are as per the options listed above.

單位主管簽章(Unit supervisor’s signature)：


	原認定意見為選項（2），經計畫主持人再次說明後為選項_____

Original determination opinion was option (2). After the project leader provided additional explanation, the opinion is now option _____.
單位主管簽章(Unit supervisor’s signature)：

	研發處

R&D Department
	
	主計室

Accounting Office
	
	機關首長

Head of agency
	


備註：一、依「農業部主管計畫經費處理作業規定」辦理。

Follow Regulations: Handle according to the "Regulations for Handling Project Funding by the Ministry of Agriculture."
      二、申請經費流用及變更者，須附經費預算表影本1份，並於計畫執行期限內辦理。

Attach Budget Sheet: When applying for the use or change of funds, attach a copy of the funding budget sheet and process it within the project execution period.
      三、非第一次流用者，請加計先前已核准流用之金額及比例於「累計流用金額」及「累計流用比例」欄位；任一補助項目如累計流出或流入超過計畫全程該項目原核定金額50%者，需請本組函送補助單位同意，始得流用。

Record of Use: For non-first-time uses, include the amount and percentage of previously approved fund use in the "Cumulative Amount Used" and "Cumulative Percentage Used" columns. If any subsidized item's cumulative outflow or inflow exceeds 50% of the originally approved amount for the entire project, consent from the subsidizing unit must be obtained through our department before proceeding with the use.
      四、變更之設備單價達50萬元(含)以上者，需請本組函送補助單位備查。

High-Value Equipment Changes: If the change in equipment unit price is 500,000 TWD or more, submit a notification to the subsidizing unit for reference.
　　　五、本表奉核後送還計畫主持人，正本於核銷時連同單據一併送出；並請自行影印存執，俾憑於計畫執行期限結束後填寫「農委會研究計畫經費支出用途變更彙報表」送主計室辦理經費結案。

Return of Originals: After approval, return the original form along with the vouchers during settlement. Make a copy for your records and use it to complete the "Report on Changes in the Use of Research Project Funds" after the project’s execution period ends for submission to the accounting office for fund closure.
      六、計畫主持人應將同一計畫歷次申請經費流用、變更之核定文件，裝訂於新申請表後供單位主管參考。

Previous Applications: The project leader should compile and attach all previous approvals for fund use and changes related to the same project with the new application form for the unit supervisor's reference.
（僅適用農業科技研究發展計畫）








